
PROTOKÓŁ NR 11/2015  
Z POSIEDZENIA RADY KRAKOWSKICH SENIORÓW  

w dniu 10 grudnia 2015 r. 
 
 

1. Posiedzenie rozpoczął Przewodniczący Rady Krakowskich Seniorów, witając wszystkich 

członków. 

2. Do porządku wniesiono sprawę „zakładek” dla RKS. 

3. Porządek obrad został przyjęty jednomyślnie. 

4. Pan M. Krzewiński odczytał tekst prośby Dyrekcji „Domu Harcerza” o poparcie 

w otwarciu CAS. Prośba została przyjęta jednogłośnie. 

5. Pan A. Wiatr zapoznał zebranych z treścią pisma dotyczącego rozwiązania stosunku pracy 

z Panią Dyrektor Barbarą Grotowska-Galatą przez Władze Miasta Krakowa. Stwierdził, 

że my jako RKS po rozpoznaniu wstępnym sprawy nie możemy już nic zrobić i nie mamy 

podstaw oraz prawa do wysyłania pism do Władz Miasta i dalszego zajmowania się tą 

sprawą. Zebrani przyjęli treść pisma jednomyślnie. 

6. Punkt dotyczący planu Pracy RKS do końca kadencji został przeniesiony na drugie 

zebranie w styczniu 2016 r. 

7. Sprawa wdowy po panu Michale Żaku została przekazana do Komisji ds. Ekonomicznych 

i Lokalowych warunków życia oraz zapobieganiu wykluczeniu społecznemu Seniorów. 

8. Pan A. Wiatr przedstawił temat protestu Komitetu Obrony Przychodni Zdrowia przy 

Al. Pokoju przeciwko wyburzeniu przychodni. Pani A. Pietras odczytała treść uchwały 

w tej sprawie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

9. Pan A. Wiatr przekazał informację, że sprawa wiaduktu przy ul. Grzegórzeckiej została 

omówiona na poprzednim zebraniu Rady, która podjęła uchwałę w tej sprawie.  

10. Pani A. Pietras przedstawiła treść uchwały dotyczącej oczekiwań starszych mieszkańców 

Krakowa do pełnej informacji o należnych usługach rehabilitacyjnych w ramach NIZ., 

a szczególnie dla osób chorych onkologicznie. Uchwałę przyjęto jednogłośnie. Pani 

B. Szafraniec zaproponowała, żeby ten temat przesłać do Warszawy. 



11. Pani B. Szafraniec omówiła sprawę polityki mieszkaniowej w stosunku do mieszkańców 

w zasobach prywatnych. Stwierdziła brak odpowiedzi na różne pisma RKS w tej sprawie. 

Odczytała treść uchwały dotyczącej polityki mieszkaniowej. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.  

12. Pan A. Wiatr odczytał treść odpowiedzi Prezydenta Miasta Krakowa na pismo RKS 

dotyczące współpracy z wydziałami Urzędu Miasta. Pani B. Szafraniec i Pan 

M. Krzewiński odnieśli się krytycznie do tej odpowiedzi. Pan A. Wiatr pozytywnie ocenił 

odpowiedź i postawił wniosek, aby rozwinąć nasze działania w tej sprawie, dążyć 

do współpracy z rożnymi wydziałami Urzędu Miasta.  

Wniosek: napisać jeszcze raz takie pismo, nawiązać kontakt z poszczególnymi Radami. 

13. Pani M. Francuz przekazał członkom RKS płytę z nagraniami zespołu „Małe Słowianki”.  

 

Na tym zebranie zakończono.  

 
 

           Sekretarz                            Przewodniczący 

Rady Krakowskich Seniorów      Rady Krakowskich Seniorów 

         

        Joanna Talar        Antoni Wiatr 

 


